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Društvo pčelara “Starčevo” broji 60 članova. Od toga 50% je mladih, dok drugu poloovinu čine
stariji,  od 55-68 godina i više.   Aktivnosti Društva u 2014-15. godini bila su: predavanja o
novim načinu gajenja pčela, izložbe, ekskurzije, tribine, posete drugim društvima, poseti sajmu i
savetovanju pčelara.

   Članovima su uvek interesantna predavanja o načinu pčelarenja, kako kod nas tako i van
granica naše zemlje. Ovdašnji med sadrži polenov prah koji daje posebnu boju našem medu.
Polen je koristan sastojak u medu jer sadrži: belančevine, ugljene hidrate i druge korisne
sastojke koje našem medu daju jaku i zdravu karakteristiku  i lekovita svojstva. Med dobijen od
genetski modifikovanih biljaka nije dobar za ljudsku ishranu. U zapadnim zemljama je
obavezno, da se na etiketi o kvalitetu i vrsti meda stavi od kojih biljaka je dobijen. Med koji
sadrži polen od genetski modifikovanih biljaka ne može do naših kupaca. Takav med neće niko
da kupi, i on stvara veliki problem proizvođačima. 

   Na predavanja u Starčevu dolazio je i pčelar koji je i zastupnik italijanske firme “Apikase
Honey” iz Belanovice. Taj čovek pčelari sa 1000 košnica, sa tendecijom povećanja tog broja.
Prikazao  je njegov način rada i njegove planove za dalje. Upoznao je Starčevce sa velikom
potražnjom za domaćim  medom. Za med iz Srbije vlada velika potražnja jer su sve analize
pokazale njegov izvanredni kvalitet! Kupuju sve ponuđene količine, uz dobru cenu i redovno
plaćanje. 

   Sve izložbe  Društva su način da se pokaže, našim građanima da su starčevački pčelari
ozbiljno društvo i da proizvode kvalitetan med. Organizovane su ekskurzije. Putovalo se u
Sremske Karlovce, gde je obiđen   muzej pčalerstva profesora Jovana Živadinovića i pčelinjak
doktora Vladimira Hunjadija. Dr. Hunjadi je veliki poznavalac pčela i problema koji nastaju, što
objektivno, što greškom čoveka. Akcenat je stavljen na nekontrolisanu upotrebu hemijskih
sredstava (herbicida-pesticida) i drugih otrova kojim trujemo prvo sebe i prirodu. Tu je
napomenuto da je evropska zajednica zabranila upotrebu već i u ovoj godini. Gubici pčelinjih
zajednica opominju čelnike i odgovorne ljude da se ozbiljno pozabave ovom temom. Doktori sa
beogradskog i novosadskog fakulteta, dali su odgovor za ovu opaku pojavu. Zaključak je: polen
koji je sakupljen sa biljaka koje su tretirane sa herbicidima je poguban za pčelinje zajednice.
Pčele sakupljaju zatrovan polen, njime hrane mlado leglo koje uginjava. Tako nastaje
CCD-takozvano “tiho nestajanje pčela“.

   Evropska zajednica je uvidela ovaj problem i sada zabranjuje upotrebu ovih i drugih opasnih
materija, Žele da zaustave taj opasan trend. Moramo da kažemo da su naši vrhunski stručnjaci
upozorili da smo blago rečeno bolesna nacija. Govore činjenice, da su naše bolnice, ambulante
prepune pacijenata svakodnevno. Stalna zakazivanja za preglede, nažalost mnogi ih i
nedočekaju. Svi bi morali da o ovome odmah razmišljamo radi mladih koji sve više oboljevaju.
Nikome ne trebaju zatvorene prehrambene kulture, kojih je sve više. Naš med nije zatrovan.
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   Ali smo upotrebom hemikalija pčeli skratili život čak za nedelju dana. To je mnogo opasno.
Setimo se napisanih članaka u našim novinama, a u vezi nekvalitetnog mesa od kog se prave
viršle, salame i drugi proizvodi. Te prerađevine konzumiraju naši unuci, deca pa stariji. Ako je
sve to istinito i tačno, to je sramota za sve nas! Srbija ne bi smela to da dozvoli. 

   Dalje aktivnosti Društva tokom  zimskih meseci su predavanja, odnosno tribine gde se po
jedan naš član zaduži za vođenje i za predavanje. To su naši eminentni članovi i dobri
poznavaoci pčela, nosioci vrednih priznanja saveza pčelara Srbije, Vojvodine, i drugih
priznanja. Takvih tribina do sad je bilo četiri. Posetili smo kolege u Pančevu, Zrenjaninu,
Bavaništu. Pozivani smo na godišnje skupštine i predavanja. Posebno smo počastvovani
saradnjom sa  Društvom pčelara iz Pančeva. Naše aktivnosti sa predavanjima završavamo u
martu. Tada kreću radovi u pčelinjacima.

   Društvo pčelara “Starčevo“ želi da da svoj mali doprinos, kako bi zasadili par komada
ukrasnog medonosnog drveća. To je paulovo drvo, a obratićemo se članovima naše Mesne
zajednice kako bi nam odobrili odgovarajuću lokaciju. Ovo drvo je ukrasno i cveta u aprilu
mesecu, a raste 10 cm dnevno. Naše aktivnosti se ne završavaju jer je Društvo uvek aktivno za
svaku saradnju, za dobrobit svih naših građana, naročito mladih.
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